
Zápis ze schůze osadního výboru v Horním Kostelci   28.května 2019 

 

Přítomni :  Jana Illnerová, Jiří Regner – místostarosta, Alice Baricová, Pavel Holzapfel, Tomáš Rýdl,    
                   Jaroslav Vencl, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák 

 

Program : 

1. Info místostarosty  o neuskutečnění stavby silnice v Horním Kostelci v letošním roce  - 
             Neuskutečnění výběrového řízení – nezájem firem. 
             35milionů se převádí do příštího roku, 5 milionů letos – běžná údržba 
 

2. OV požaduje zveřejnění této info na webu města 
 

3. Info místostarosty o rekonstrukci vodovodního řádu v Lánské, rekonstrukci tří bytů, dokončení Letné 
 

4. OV požaduje opravu objížďkových cest (Souběžná, Na Strži, Končiny) před zahájením opravy  
hlavní komunikace v HK 
 

5. OV požaduje vytypovat vhodné místo pro dětské hřiště – řešit majetkové poměry hřiště v HK – 
- 2 majitelé 

 
6. OV požaduje řešit nevhodné parkování na komunikacích nebo chodnících Na Strži, Souběžná, Horní 

Kostelec – řešení s pomocí Městské policie 
 

7. OV požaduje u hlavní komunikace možnost radaru, častější měření rychlosti 
 

8. OV požaduje řešení místa zastávky u školy – protější strana – zábradlí pro bezpečnost dětí 
 

9. OV upozorňuje na špatný stav  zábradlí v kopci u školy (možnost úrazu) 
 

10.   OV požaduje vyvážení odpad. koše u školy 
 

11. OV upozorňuje na potřebu odvodnění na pozemku p Novotného – bahno vytéká na komunikaci – 
( upozorněno už před 10 měsíci) 

 
12. OV požaduje povinné připojení všech obyvatel na kanalizaci 

 
13. Dotaz OV – optická síť v HK – info místostarosty – zatím nebude 

 
 
 
 
28.5. 2019                                                                             Jana Illnerová, v. r. 

                                                                                                           předsedkyně OV HK 


